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PROCES VERBAL 

 

Încheiat cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 24.06.2025. 

  

La ședință participă un număr de 17 consilieri locali, convocați prin Dispoziția 

nr.276/17.06.2025, din inițiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocării ordinea de zi este 

următoarea: 

1.- Proiect de hotărâre  privind solicitarea de modificare a bugetului local de venturi si cheltuieli  al 

Municipiului Calafat, inițiator, primar, Cotea Mihai. 

2.-Proiect de hotărâre  privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri proprii si subvenții  al   

Municipiului Calafat - ordonatori terțiari de credite,  inițiator, primar, Cotea Mihai. 

3.-Proiect de hotărâre  privind finanțarea nerambursabilă din bugetul Municipiului Calafat a proiectelor 

din domeniul învățământ și activități sportive , pentru anul 2025, inițiator, primar, Cotea Mihai. 

4.-Proiect de hotărâre  privind aprobarea Notei Conceptuale pentru obiectivul de investiții 

„Creșterea eficientei energetice a Scolii Gimnaziale „Constantin Gerota” Calafat”,  inițiator, primar, 

Cotea Mihai. 

5.-Proiect de hotărâre  privind aprobarea Notei Conceptuale pentru obiectivul de investiții 

„Improving green areas for community wellness”,  inițiator, primar, Cotea Mihai. 

6.-Proiect de hotărâre  privind aprobarea organizării Taberei Folk – Festivalul International de Poezie si 

Muzica Folk, ediția a XXVIII-a, inițiator, primar, Cotea Mihai. 

7. Diverse și alte interpelări (la acest punct nu se adoptă hotărâri). 

 

Doamna Secretar general al municipiului Calafat constată cvorumul îndeplinit, ședința fiind 

statutară; supune la vot următoarele procese verbale: 

-P.V. din data de 27.05.2025 al ședinței ordinare, iar Domnul Ciobanu Mircea arată faptul ca în 

această ședință  a solicitat  domnului primar cheltuielile care s-au făcut până in acest moment, iar 

raspunsul trebuia sa i se prezinte la ședința ordinară din luna iunie, respectiv in ședința de azi așa cum 

domnul primar a spus ca o va prezenta, dar  nu s-a întâmplat, iar domnul primar a răspuns că încă se 

lucrează la solicitarea cu aceste cheltuieli si o va prezenta; domnul Ciobanu Mircea informează ca va 

face aceasta solicitare in scris cu nr. de înregistrare de la secretariat si cu această mențiune a fost votat 

procesul verbal cu unanimitate de voturi. 

-P.V.  al ședinței extraordinare din data de 05.06.2025, fiind votat cu unanimitate de voturi; 

-P.V. al ședinței extraordinare din data de 10.06.2025, fiind votat cu unanimitate de voturi; 

Doamna Secretar general comunica faptul ca potrivit legii, la începutul fiecărei ședințe  consilierul 

local care considera ca se afla in stare de imposibilitate si nu  poate vota punctul/punctele de pe ordinea 

sa își exprime punctul de vedere de la începutul ședinței pentru a nu mai fi lua in calcul votul respectiv. 

Domnul Ciobanu Mircea are o întrebare: ,,este legal sa se defalce bugetul pe ordonatori terțiari de 

credite deoarece niciodată nu s-a făcut acest lucru si nimeni nu face așa ceva”. 

Doamna Secretar general comunica: ,, ca nu s-a procedat dar nu a întâmpinat nicio problema nici 

de la Instituția Prefectului județului Dolj, nici de la Finanțe  Craiova si nici de la Trezorerie”.  

Domnul Mititelu Dorel: ,, fac o precizare ca nu s-au întâmpinat probleme din partea Prefecturii 

dar daca dădeați telefon la Finanțele Publice vedeați într-adevăr ca nu se poate separa bugetul”. 

 Domnul Ciobanu Mircea: ,,in legea Bugetului de stat este prevăzut ca bugetul se votează pe 

capitole in nici un caz defalcat pe ordonatori terțiari de credite iar noi știm de ce face domnul primar așa; 

si noi avem in echipa noastră, directori de instituții care nu votează ”. 

Doamna Secretar general comunica faptul ca tocmai din acest motiv a adus la cunoștința ca la 

începutul fiecărei ședințe cei are considera ca sunt in stare de incompatibilitate sa își exprime acest punct 

de vedere. 

Domnul Ciobanu Mircea comunica ca va face o întâmpinare si o va depune la secretariat pentru 

a i se comunica de catre doamna secretar conform  legii, daca este legal sau nu, d defalcarea bugetului. 

Doamna Secretar general comunica ca i se va răspunde conform legislației. 

Doamna Nicolae Dana informează ca se va abține de la punctul 4 de pe ordinea de zi. 
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Doamna Fera Marioara informează ca se va abține de la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

Domnul Primar informează ca nu este nimic la punctul 4 cu privire la buget, ci doar o nota 

conceptuala iar aceasta problema cu incompatibilitatea a fost creata de vechea conducere care nu a făcut 

nimic altceva decât  sesizări si reclamații  la ANI pentru consilierii locali, nu exista așa ceva in nici un 

Consiliul Local. 

Domnul Ciobanu Mircea întreabă de ce nu face aceasta informație legal, cu articol de lege daca 

sunt sau nu aceste incompatibilități.  

Doamna Secretar general informează că mai sunt două materiale suplimentare pe ordinea de zi, 

respectiv:  

1.-Proiect de hotărâre  privind   solicitarea de modificare a Statului de Funcții și organigramei 

Spitalului Municipal Calafat,  precum și suplimentarea numărului de posturi aprobat in Statul de Funcții;   

2.- Proiect de hotărâre privind  includerea în inventarul domeniului public al municipiului Calafat 

al terenului intravilan amplasat sub blocul I, cartier Traian;  

Doamna președinte de ședința, Fera Marioara supune la vot ordinea de zi cu cele doua materiale 

suplimentare, fiind votată cu unanimitate de voturi. 

 

 Ordinea de zi este următoarea: 

1.- Proiect de hotărâre  privind solicitarea de modificare a bugetului local de venturi si cheltuieli  al 

Municipiului Calafat, inițiator, primar, Cotea Mihai. 

2.- Proiect de hotărâre  privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri proprii si subvenții  al   

Municipiului Calafat - ordonatori terțiari de credite, , inițiator, primar, Cotea Mihai. 

3.- Proiect de hotărâre  privind finanțarea nerambursabilă din bugetul Municipiului Calafat a proiectelor 

din domeniul învățământ și activități sportive , pentru anul 2025, inițiator, primar, Cotea Mihai. 

4.-Proiect de hotărâre  privind aprobarea Notei Conceptuale pentru obiectivul de investiții 

„Creșterea eficientei energetice a Scolii Gimnaziale „Constantin Gerota” Calafat”,  inițiator, primar, 

Cotea Mihai. 

5.- Proiect de hotărâre  privind aprobarea Notei Conceptuale pentru obiectivul de investiții 

„Improving green areas for community wellness”,  initiator, primar, Cotea Mihai. 

6.- Proiect de hotărâre  privind aprobarea organizării Taberei Folk – Festivalul Internationalde Poezie si 

Muzica Folk, ediția a XXVIII-a, inițiator, primar, Cotea Mihai. 

7.- Proiect de hotărâre  privind   solicitarea de modificare a Statului de Funcții și organigramei Spitalului 

Municipal Calafat,  precum și suplimentarea numărului de posturi aprobat in Statul de Funcții; inițiator, 

primar, Cotea Mihai. 

8.- Proiect de hotărâre privind  includerea în inventarul domeniului public al municipiului Calafat al 

terenului intravilan amplasat sub blocul I cartier Traian; inițiator, primar, Cotea Mihai. 

9.- Diverse și alte interpelări (la acest punct nu se adoptă hotărâri). 

 

Punctul 1 - Proiect de hotărâre  privind solicitarea de modificare a bugetului local de venituri și 

cheltuieli  al Municipiului Calafat  

După prezentarea proiectului de hotărâre,  președintele de ședință solicită luări de cuvânt din 

partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

Domnul Dihoru Marian formuleaza urmatorul amendament: ,,având in vedere încasările realizate 

si necesitatea de a se efectua lucrări cu curățenia in oras, reparații, funcționare, propune a se suplimenta 

bugetul de venituri si cheltuieli cu suma de 101 mii lei din încasări fata de cei care sunt prevăzuți. 

Domnul Mitulețu Dorel informează: ,,ca trebuie sa fie dați acești bani pentru zilieri,  insa 

problema este ce s-a întâmplat cu  banii care au fost aprobați la început de an, fiind aprobata o suma 

consistenta,  deoarece se poate observa ca  marginea orașului nu este îngrijita, iar acum este un contract 

in derulare cu cineva unde acea persoana face munca cu persoanele care beneficiaza de ajutorul social 

si il intreab pe domnul primar: știați asta domnule primar?” 

Domnul Primar răspunde afirmativ. 

Domnul Ciobanu Lucian întreabă daca oamenii aceia prestează munca in timpul orelor de la 

primărie? sau in timpul liber? 

 Domnul Mituletu Dorel: ,,oamenii aceia prestează munca cu firma respectiva si sunt plătiți de 

primărie iar acest lucru nu este normal ca oamenii care sunt plătiți cu ajutorul social sa presteze munca 



3 
 

pentru cineva care are contract cu primăria si primeste bani tot de la primarie, fiind vorba de domnul 

Ducu care are societate de curățenie si folosește oamenii de la social care sunt plătiți de primărie, de stat 

si considera ca sumele acestea date  pentru zilieri se duc fara a se vedea o realitate reala in oraș. 

De asemenea, arata ca, zilierii nu pot fi folositi la reparatii, acestia fac doar munca necalificata, 

întreținere spatii verzi iar in amendament sa fie specificat la ce sunt folositi  pentru a putea fi legal. 

Domnul Primar comunica ca se vorbește in necunoștința de cauza iar oamenii din oras sunt 

mulțumiți; banii sunt pentru altceva, întreținere reparații, nu sunt pentru zilieri. 

Domnul Nezbeda Claudiu întrebă daca pe lângă suma de 33 mii lei se mai adaugă si cei 101 mii 

lei sau sunt in total 101 mii lei? 

Domnul Primar comunica ca toata suma este de 101 mii lei. 

Domnul Mitulețu Dorel informează ca banii pentru zilieri nu trebuie amestecați cu altceva, zilierii 

fiind separați. 

Domnul Nezbeda Claudiu comunica ca trebuia defalcați banii nu ca nu sunt de acord cu zilierii. 

Domnul Primar informează ca trebuiau sa vina la discuții înainte. 

Domnul Mitulețu Dorel comunica ca trebuie separați banii cu zilieri de reparații. 

In urma exprimării votului, cu amendamentul menționat mai sus a fost votat proiectul de hotărâre 

cu 10 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Dihoru Marian, Dragotă Dorin, Fera Marioara, Giuvelea Marius, 

Popa Adriana, Scrieciu Silviu, Tira Sorin, Vădeanu Nelica,  Zamfir Maria)  si 7 abțineri (Ciobanu 

Mircea, Mitulețu Dorel, Nezbeda Claudiu, Nicolae Dana, Preda Ana-Maria, Stefan Adela, Țucă Sorin). 

A fost adoptată hotărârea consiliului local nr. 63. 

 

Punctul 2 - Proiect de hotărâre  privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri proprii 

si subvenții  al   Municipiului Calafat - ordonatori terțiari de credite ; 

După prezentarea proiectului de hotărâre,  președintele de ședință solicită luări de cuvânt din 

partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt 

înscrieri la cuvânt. 

In urma exprimării votului, a fost votat proiectul de hotărâre cu unanimitate de voturi.  

A fost adoptată hotărârea consiliului local nr. 64. 

 

Punctul 3 - Proiect de hotărâre  privind finanțarea nerambursabilă din bugetul Municipiului 

Calafat a proiectelor din domeniul învățământ și activități sportive, pentru anul 2025; 

După prezentarea proiectului de hotărâre,  președintele de ședință solicită luări de cuvânt din 

partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

Domnul Mitulețu Dorel comunică că nu au nicio  problema cu copii din Calafat care practica 

anumite activități sportive dar din materialele puse la dispoziția consilierilor locali sunt doua categorii 

de copii, elevi distincți, respectiv primul grup care face cinste Calafatului iar pe aceasta cale mulțumește 

doamnei director Popa Adriana deoarece acești elevi provin  de la Liceul ,,Independenta” respectiv  

copiilor cu robotica iar pe mandatul sau le-a oferit sprijin pentru a putea performa, acum sunt la nivel de 

tara unde părinții plătesc din propriu buzunar pentru a se duce mai departe si celălalt grup este al echipei 

de fotbal unde părinții plătesc pentru a se duce la fotbal, majoritatea dintre ei când ajung sa profeseze 

joaca in alta localități, respectiv  la Cetate, Galicea Mare, Băilești dar numai la Calafat nu joaca. 

 Mai mult, se desființează echipa de fotbal a Calafatului care este înființata din anul 1948 iar cu acești 

bani care trebuie dați la acești copii putea sa funcționeze  si echipa de fotbal a orașului încă 2-3 luni 

indiferent cum. 

Acesta propune urmatorul amendament:  întreaga suma care este prevăzută sa fie data către elevii 

cu robotica, acei copii performează, sunt la nivel național  ceea ce înseamnă mult ca o echipa din Calafat 

sa aibă concurenta cu o echipă din București, Timișoara, Cluj si ei sa fie acolo asta datorita profesorilor 

care si-au dat silința, părinții care au cheltuit bani pentru copii si C.L. trebuie sa aibă grija; echipa aceea 

de fotbal are un ONG si tot percepe o taxa, sunt si alte ONG-uri in oraș care nu percep nicio taxa. 

Domnul Ciobanu Mircea: ,,respectivii fiind o instituție si percep o taxa de la părinții copiilor care 

își desfășoară activitatea sportiva in baza sportiva a municipiului in ce temei legal si cum?, domnul 

primar a fost la stadion sa vadă in ce hal a ajuns stadionul, cum au rupt gardurile, plasele de la porti, asta 

in condițiile in care își desfășoară acolo activitatea si încasează bani de la copii măcar din bun simt ar 
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trebui sa-i pună sa facă curat si sa îngrijească acea investiție; personal il invita pe domnul primar la 

stadion pentru a vedea cum a fost si cum este acum”. 

Domnul Prima comunica ca este săptămânal la stadion. 

Domnul Ciobanu Mircea considera ca domnul primar îl frapează deoarece domnul primar la toate 

spune ca este legal, ca știe răspunsul dar invariabil la marea majoritate din hotărârile inițiate, Prefectura 

le-a dat nelegale, una dintre ele fiind achiziția de servicii juridice. 

Domnul primar comunica ca la punctul ,,diverse”se pot discuta aceste lucruri. 

Domnul Ciobanu Mircea comunica ca domnul primar așa are felul de a conduce ședințele decât 

sa spună ca totul este legal si o face după bunul plac, discreționar, cu toate ca are funcția pe care o are 

nu are acest drept si ar trebui sa aibă respect pentru lege daca nu are pentru oamenii care iau parte la 

ședința; 

Doamna Nicolae Dana: ,,nu am înțeles din aceste materiale despre ce este vorba, a trebuit sa ne 

informam noi pentru a afla cine este aceasta asociație, respectiv ,,Liceeni Calafeteni”, astfel au aflat ca 

este vorba de clubul de robotica, as vrea pe viitor sa fie inclus acolo si acest aspect; se mai vorbește 

despre un proiect si întreb despre ce proiect este vorba, adică sa știm si noi pentru ce se duc acești bani”? 

Doamna Popa Adriana: ,, conform Legii nr. 350 s-a constituit comisia de evaluare a proiectelor, 

fiind formata din membrii de la Comisia de cultura si activități sportive a C.L. iar din partea PNL este 

domnul Nezbeda Claudiu si doamna doctor Stefan Adela. 

De asemenea arat ca,  potrivit legii s-a făcut anunț public pe site-ul primăriei, oricine putea sa 

depună proiect, proiect ce putea sa conțină anumite componente, iar in urma evaluării proiectelor depuse,  

pe baza de criterii de evaluare aprobate, s-a obținut un punctaj, au incheiat procese verbale conform 

punctajelor obtinute, insa poate era bine sa fie atașate si la materialul de sedinta.” 

Doamna Secretar general informează ca: ,,aceasta comisie își desfășoară activitatea conform 

regulamentului aprobat de catre consiliul local prin HCL, iar toata documentatia intocmita de catre 

comisia de evaluare a proiectelor nu  poate fi atasata la  materialul de sedinta”. 

Doamna Nicolae Dana: ,,nu mă refer la toata documentația ci doar la faptul ca se vorbește despre 

un proiect si nu este explicat, nu se înțelege nici măcar despre ce este vorba”. 

Doamna Secretar general: ,, noi am aprobat un regulament cu privire la finanțare, respectiv pe 

Legea nr. 350 unde C.L. a aprobat ulterior o comisie; acea comisie si-a făcut treaba, a finalizat prin 

proces verbal evaluarea acestor proiecte si ulterior au fost introduse pe ordinea de zi in vederea adoptării 

lor”. 

Doamna Popa Adriana: ,,procedura a fost publicata inclusiv in Monitorul Oficial cu rezultatul 

finalizării cat si pe site-ul Primăriei”. 

Doamna Președinte de ședința informează ca sumele alocate au fost cele solicitate in proiecte. 

Domnul Mitulețu Dorel informează faptul ca, Consiliul local adopta, comisia doar propune. 

Domnul Primar: domnul Mitulețu aveți ceva împotriva acelor copii care intr-un campionat întreg 

nu a luat nicio data bătaie, nici măcar nu au terminat un meci egal si ne-a reprezentat Calafatul cu 

mândrie chiar si la nivel de județ; personal mă mândresc cu acest lucru unde toți primarii ii felicita si 

spun ca acești copii bat pe toata lumea, nu este echipa Calafatului, este un ONG, dar copii aceia chiar au 

jucat si au pus suflet in ceea ce au făcut si ca sa- i dezamăgim acum, sa le luam acei bani nu este bine in 

condițiile in care echipa de fotbal a Calafatului au cheltuit mult mai mulți bani si au ajuns unde au ajuns”. 

Domnul Mitulețu Dorel: ,, la care site se refera deoarece site-ul Calafatului este nefuncțional de 

o luna si ceva de zile; cate proiecte au fost solicitate pentru finanțare? 

 Pana la finalul anului trecut, la acest ONG s-au mai dat încă 25 mii lei, de ce  echipa de fotbal a 

Calafatului a fost desființata si nu i s-a dat 1 leu, iar aici cu acest ONG face bani, face o afacere?” 

Domnul Primar informează ca site ul este funcțional iar pentru acest ONG daca mai are nevoie 

le mai acorda inca 50 mii lei. 

Doamna Secretar general informează ca  doar aceste doua proiecte au fost depuse. 

Domnul Nezbeda Claudiu: ,,as mai avea o discuție legata de aceasta comisie care s-a întrunit la 

o data si ora care a fost comunicata pe mail, sincer nici nu știu cum am ajuns in aceasta comisie, m-am 

trezit cu un e-mail ca fac parte din aceasta comisie dar in momentul in care se întrunește o comisie nu 

trebuie sa tina cont si de  serviciile sau funcțiile pe care le ocupa fiecare, deoarece a fost intrunita la ora 

12:30, iar eu sunt medic si nu pot sa părăsesc spitalul la acea ora, am cerut mutarea ei la ora 14:30, cu 

doua ore jumătate mai târziu si eu si doamna doctor Stefan”. 
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Doamna Popa Adriana informează ca aceasta comisie a fost votata de către Consiliul Local iar 

la întâlnirea de atunci cu comisia au fost prezenti 9 membrii, cvorumul fiind  realizat. 

In urma exprimării votului cu amendamentul menționat mai sus, proiectul de hotărâre nu a fost 

votat, fiind doar 7 voturi pentru, repectiv: (Ciobanu Mircea, Mitulețu Dorel, Nezbeda Claudiu, Nicolae 

Dana, Preda Ana-Maria, Stefan Adela, Țucă Sorin);  

A fost supus la vot proiectul asa cum a fost propus de initiaator si in urma exprimării votului 

proiectul de hotărâre a fost adoptat  cu 11 voturi pentru, astfel: Ciobanu Lucian, Dihoru Marian, Dragota 

Dorin, Fera Marioara, Giuvelea Marius, Nicolae Dana, Popa Adriana, Scrieciu Silviu, Tira Sorin, 

Vădeau Nelica,  Zamfir Maria).  

A fost adoptată hotărârea consiliului local nr. 65. 

 

Punctul 4- Proiect de hotărâre  privind aprobarea Notei Conceptuale pentru obiectivul de 

investiții „Creșterea eficientei energetice a Scolii Gimnaziale „Constantin Gerota” Calafat”; 

D-na președinte de ședință dă citire proiectului de hotărâre, după care invită consilierii locali să 

ia cuvântul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt înscrieri la 

cuvânt. 

In urma exprimării votului, a fost votat proiectul de hotărâre cu unanimitate de voturi. A fost 

adoptată hotărârea consiliului local nr. 66. 

 

Punctul 5- Proiect de hotărâre  privind aprobarea Notei Conceptuale pentru obiectivul de 

investiții „Improving green areas for community wellness”; 

D-l președinte de ședință dă citire proiectului de hotărâre, după care invită consilierii locali să ia 

cuvântul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

Domnul Mitulețu Dorel comunică faptul că trebuie avut grija cu condițiile in care va fi realizat 

proiectu cu partea bulgara si ce procent de realizare are fiecare parte.  

Domnul Primar comunica ca: ,,partea noastră este de 70% si cea  bulgara de 30%”.  

In urma exprimării votului, a fost votat proiectul de hotărâre cu unanimitate de voturi.  

A fost adoptată hotărârea consiliului local nr. 67. 

 

Punctul 6- Proiect de hotărâre  privind aprobarea organizării Taberei Folk – Festivalul 

International de Poezie si Muzica Folk, ediția a XXVIII-a; 

D-na președinte de ședință dă citire proiectului de hotărâre, după care invită consilierii locali să 

ia cuvântul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

Domnul Primar comunica ca este convins de faptul ca vor fi strânși bani si din alte surse pentru 

acest eveniment iar din bugetul local nu se va cheltui nimic. 

In urma exprimării votului, a fost votat proiectul de hotărâre cu unanimitate de voturi.  

A fost adoptată hotărârea consiliului local nr. 68. 

 

Punctul 7- Proiect de hotărâre  privind   solicitarea de modificare a Statului de Funcții și 

organigramei Spitalului Municipal Calafat,  precum și suplimentarea numărului de posturi aprobat in 

Statul de Funcții; 

D-l președinte de ședință dă citire proiectului de hotărâre, după care invită consilierii locali să ia 

cuvântul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt înscrieri la 

cuvânt. 

In urma exprimării votului, a fost votat proiectul de hotărâre cu unanimitate de voturi.  

A fost adoptată hotărârea consiliului local nr. 69. 

 

Punctul 8- Proiect de hotărâre privind  includerea în inventarul domeniului public al 

municipiului Calafat al terenului intravilan amplasat sub blocul I cartier Traian;  

D-l președinte de ședință dă citire proiectului de hotărâre, după care invită consilierii locali să ia 

cuvântul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt înscrieri la 

cuvânt. 

In urma exprimării votului, a fost votat proiectul de hotărâre cu unanimitate de voturi.  

A fost adoptată hotărârea consiliului local nr. 70. 
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Diverse și alte interpelări (la acest punct nu se adoptă hotărâri). 

Domnul Mitulețu Dorel: ,, daca tot au fost discutii despre stadion ar trebui deja observat ca partea 

din centru este deja dezlipita; stadionul este nou, are deja un an de zile de când este dat in folosința, 

recepția este făcută, sunt aprobați bani pentru stadion încă de la începutul anului pentru iluminat, devizul 

estimativ de lucrare si autorizația este de la CEZ din luna august, la o valoare de 700 si ceva de milioane 

cu care trebuia racordat stadionul de acum 5-6 luni de zile. 

Pentru  parcare la fel sunt banii aprobați,  dar încă nu s-a făcut lucrarea, din contra este foarte 

mult praf acolo; granulele după stadion trebuie redistribuite măcar la 6 luni, sunt oameni degeaba acolo; 

la momentul actual cine are grija de stadion, cine administrează tot ce este acolo, cine are valoarea de 

inventar de la stadion, este o femeie dar nu are așa cunoștințe despre acestea dar acum are informația ca 

la pavilionul nou sunt câteva chei date la diverse persoane din orasi si  intra toata lumea din Calafat si 

se schimba, fac ce vor acolo si nu este normal așa ceva, sa fie o cheie de acolo la multa lume din oraș; 

stadionul este al C.L. si trebuie gestionat de o persona, acea persoana îl deschide si închide. 

Ca pe o premoniție spun ca urmează pana in luna august cel târziu in C.L. sa fie adoptata o 

hotărâre de consiliul pentru o solicitare de împrumut pentru a dezvolta orașul”. 

Domnul Primar comunica ca nu este  recepția finala făcută la stadion iar in legătura cu 

împrumutul, au fost discuții si singura posibilitate pentru a putea face str. H.C.C. este acest împrumut. 

Domnul Mitulețu Dorel comunica ca se poate face si prin PNRR așa cum in Ciupercenii Vechi 

se asfaltează prin acest proiect făcut de oamenii din primărie, personal mi se pare foarte mult 200 de 

miliarde din banii orașului. 

Ciobanu Mihai întreabă pe domnul primar: ,,ce este cu gazonul de pe bulevard unde in noiembrie 

2024 pe un site, respectiv ziarul de Calafat spunea ca se înverzește Calafatul si ca rezista la orice  

temperatura, dar cum se face ca acum este uscat”; acum se cer bani pentru zilieri, respectiv suma de 1 

miliard, 100 milioane, dar in mandatul trecut persoanele care au ținut cu dumneavoastră nu au aprobat 

acești bani pentru zilieri, atunci nu era nevoie de curatenie? cum facem cu acele canalizări, unde la mine 

la poarta este un crater de mult timp si locuiesc in centru orașului, daca am voie iau eu personal ciment 

si îl pun acolo sa nu mai fie așa; 

Domnul Primar: ,,s-au luat unele probe din gazon, iar problema a fost ca s-a stropit cu azot  in 

zona 1 Mai”; este un anumit termen unde trebuie lăsat terenul si firma respectiva care se ocupa le va 

face; 

Domnul Nezbeda Claudiu: ,,si la mine la poarta este același lucru cu canalizarea de o perioada 

foarte mare de timp”;  

Domnul Tira Sorin informează ca cei care se ocupa de aceste lucrări este firma PrimaCons si ei 

la final toarnă asfaltul unde a fost spart, dar ca sa facă treaba asta trebuie sa aibă o cantitate mai mare 

pentru a putea sa vina acea mașina cu asfalt. 

Domnul Primar comunica ca mai bine sa fie acum aceasta problema pentru o perioada scurta de 

timp, chiar daca se creează un disconfort pana la terminarea rețelei de canalizare dar după nu va mai fi 

nicio problema si nu va mai da voie nimănui sa mai spargă din asfalt. 

 

Doamna Președinte de ședința declară închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local din 

data de 24.06.2025, orele 16:00 -16:45. 

 

Președinte de ședință,                                                 Secretar general, 

                  Fera Marioara             Colină Maria   

 

Întocmit, 

           Ceau-Răduț Cristina 


